
ØRESUNDSSKOLEN  

   
  
CARL NIELSENS ALLÉ 33    

   
2100 KØBENHAVN  Ø 
 
TELEFON: 39 18 19 44  -  FAX: 39 18 19 45   
E-MAIL:  OERESUNDSSKOLEN@KK.DK   

https://kksky.sharepoint.com/sites/afd-2188-oeresundsskolen/Delte dokumenter/OERE/2022-

2023/Skolebestyrelsen/2023-2024/131123 sb referat.doc 

Indkaldelse til Skolebestyrelses  

Dato: 13.11.23 

Tid: 17.00-19.00 

Sted:Kontoret Øresundsskolen 

Forberedelse til mødet: Læsning af dagsorden / 

ref. fra sidst.  

Medbring:   

Mødedeltagere:   
Anni, Ditte, Cecilie, Helle, Josephine, Christina, Ene, 

Kjersti, Christian 
 

Referent: Ditte 
  
Ordstyrer: Anni 
 

Mødeleder: Michael 

 
Afbud: Jesper, Ditte, Ragnhild 

  

 
 
   
Dagsorden.   

  

 

Medindflyde 

lse/ MI  

Medbestem 

melse/ MB 

Beslutning/ B 

Ansvarlig  

O - orientering 

  

Varighed:  

  

Forpersoner byder 

velkommen 

 

Godkendelse af 

dagsorden 

  

Ref:  

 

 

Godkendt 

Præsentationsrunde, bordet rundt 

 

 

Skoleudviklingssamtale 

no. 1 gennemført – 

næste skal i proces. 

Hvem ønsker at 

deltage? 

 

B- Anni 5 min. 

Ref.  Det nye koncept, der er blevet præsenteret flere 

gange i skolebestyrelsen.  

Virkelig en god samtale, der handlede om 

elevfeedback og elevinddragelse og vi har haft et 
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øget fokus på hvordan vi giver eleverne flere 

valgmuligheder. Forvaltningen skriver referat og det 

bliver lagt på skolens hjemmeside. Vi skal afholde 

skoleudviklingssamtalerne en gang om året og ønsker 

input til team/indhold næste år – vi finder 

indhold/tema med den nye arbejdsgruppe der skal 

nedsættes. 

Forældrene der deltog var også glade for samtalen – 

det var meget gavnligt og spænende med en indsigt 

i skolens virke. 

Josephine og Kjersti vil gerne deltage i næste 

samtale.  

Status ansættelser, 

ledelse + invitation til 

at sidde i udvalg x 2 

 

B – Anni 10 min. 

Ref.  

 

Vores nye KKFO-leder ansat 1.8.23 har opsagt sin 

stilling i prøveperioden. Vi har derfor slået stillingen 

op. 

Skolebestyrelsen og forældrerådet på KKFOen ønsker 

en KKFO-leder med en stærk administrativ profil, så 

han/hun kan varetage den vigtige opgave, samt en 

nærværende leder der også prioriterer at være tæt 

på børnene og personalet.  

Vi ser meget gerne at en eller to forældre deltager i 

ansættelsessamtalerne. Har man lyst til at deltage i 

samtalerne skal man skrive til Ditte eller Anni. 

Samtalerne ligger den 21.11 og 28.11 fra kl. 15-17 

Vi gør meget ud af at invitere kandidater til 

kaffemøder og rundvisning, så mulige ansøgere har 

et bedre grundlag for at vide hvad de søger ind i.  

Vores afdelingsleder har opsagt sin stilling pr. 15.11.23 

og vi har ansat en ny med erfaring fra kat 4 pr. 1.12.23 

Vi har netop opslået stillingen som afdelingsleder 

11.12 kl. 13.00 og den 14.12 kl. 13.30 

Forvaltningen deltager også i samtalerne med 

skolekonsulent på skole og pæd.konsulent på KKFO  

 

Skolehjemsamarbejde 

– Ændring af 

retningslinjer 

Arbejdsgruppe 

nedsættes 

B – Anni 10 min. 

Ref.  

 

Skolehjemsamarbejdet er en af de vigtigste 

grundsten for børnenes udvikling og trivsel. 
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Punktet har været på tidligere og vi ønsker at 

nedsætte en arbejdsgruppe der kan arbejde i 

dybden og få udarbejdet nogle principper, som vi 

kan stå på.  

Vedr. forældremøder: 

Det er meget forskelligt hvor stor tilslutning der er til 

forældremøderne – vi forsøger at gøre det attraktivt 

at komme, da vi godt ved det kræver meget logistik 

og planlægning for forældrene at afsætte tiden til de 

fælles møder.   

Tematiserede møder har haft god effekt fx om AIM 

eller seksualpolitik.  

Det er rart at kende de andre forældre i klassen. 

Følgende melder sig til arbejdsgruppen: 

Ledelsen, Ene, Josephine, Michael, Cecilie – hvis 

andre vil være med kontakter I gerne Anni eller Ditte 

Info om P-rum, 

møderum, skolehaver 

O – Ditte 5 min. 

Ref. 

 

 

 Kort orientering om renovering af personalerum på 

gang 6 og i byg 13, så rummene inbyder til både 

mødeafvikling og pauserum, samt 

skolehaver/højbede på bållegepladsen mellem gang 

7 og 8. 

 

Forældrecafe? B- Anni 10 min 

Ref.  

 

 

Det kan være svært at prioriterer forældrecafe og 

nogle oplever det bliver en sludder for en sladder. 

Ledelsen har oplevet at de forældrecafeer der har 

været afholdt, har været vildt gode, fordi det har 

været vigtigt at få forældrenes perspektiver bragt i 

spil. Bestyrelsen ser gerne oplæg med 

foredragsholdere udefra og vil gerne være med til at 

planlægge dem. Disse oplæg kan være aften eller 

seneftermiddag. 

  

  

 

Punkter til kommende 

møde: 

 

 10 min 

Ref.  

 

Temamøder og oplæg udefra til forældre  

Henvendelser til 

bestyrelsen? 

 

 10 min. 

Ref. Viden om drift og organisationen – har skole/kkfo fx  
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 de rigtige kompetencer?  

Indsatsområder i 2024 

Budget og økonomi 

Klassebetegnelser 

Kan vi arrangere fælles forældreaktiviteter, der kan 

hjælpe til fx sy puder, ordne hækken og lign. 

 

Bestyrelsen vil gerne høre hvordan de kan understøtte 

ledelsen gode arbejde: 

Være her – tak for det 

Dele de gode historier 

Vidensdele også det der er svært 

Turde komme med bekymringer og dele stort og småt 

 

 

 

 

 

 

  

 
 


